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Snow Dune

Picture Description1)

A high-angle shot reveals a textured, snow-covered surface marked by wind drifts, creating a rhythmic
pattern of light and shadow.

Analysis1)

This abstract landscape photograph captures a stark contrast between light and shadow on a snow-
covered surface. The composition is dominated by repetitive, elongated shapes formed by the wind and
snow, creating a rhythmic pattern across the frame. The deep blue shadows accentuate the white snow,
lending the photograph a sense of depth and texture. The overall effect is minimalist and atmospheric,
evoking a sense of cold and stillness.
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009486 - Snow Dune

Picture Data

Type / Size By Web Link

Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze

Exposure Processing Published

Dates 02/2021 04/2022 05/2022

Width Height Bits/Color

Original Size 7360 px 4912 px 16

Ratio ca. 1.50 1 —

Exposure 24x36 mm

Location —

Title (German) Schneedüne

Remarks

1)Text is AI generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A high-angle shot reveals a textured, snow-covered surface marked by wind drifts, creating a rhythmic pattern of light and shadow.
    
    
      Eine Aufnahme aus der Vogelperspektive zeigt eine strukturierte, schneebedeckte Oberfläche, die von Windverwehungen geprägt ist und ein rhythmisches Muster aus Licht und Schatten erzeugt.
    
    
      This abstract landscape photograph captures a stark contrast between light and shadow on a snow-covered surface. The composition is dominated by repetitive, elongated shapes formed by the wind and snow, creating a rhythmic pattern across the frame. The deep blue shadows accentuate the white snow, lending the photograph a sense of depth and texture. The overall effect is minimalist and atmospheric, evoking a sense of cold and stillness.
    
    
      Dieses abstrakte Landschaftsfoto fängt einen starken Kontrast zwischen Licht und Schatten auf einer schneebedeckten Oberfläche ein. Die Komposition wird von sich wiederholenden, länglichen Formen dominiert, die durch Wind und Schnee entstanden sind und ein rhythmisches Muster im gesamten Bild erzeugen. Die tiefblauen Schatten betonen den weißen Schnee und verleihen der Fotografie eine Tiefe und Textur. Der Gesamteffekt ist minimalistisch und atmosphärisch und ruft ein Gefühl von Kälte und Stille hervor.
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